
Styremøte 27.2.24  

  

Magrit Kilen Stoebner, Christin Ottmann , Bjørn Slaatten, Elisabeth 

Sageng, Espen Kvan, Jens Saugstad, Åse Augedal Os, Julie Kinneberg 

og Rune Olsen  

I tillegg møtte  Daglig leder Charlotte Storm   

Protokoll  Rune Olsen  

  

  

Følgende saker ble behandlet:  

  

Sak  Beskrivelse og konklusjon  Utdypende kommentarer  

9.24  Styret godkjente innkalling fra forrige møte. 

Protokoll fra forrige møte ble godkjent.  

  

  

  

  

10.24  

  

  

  

  

Aktuelle saker v/daglig leder  

-Økonomi og drift  

Regnskap for januar viser positive tall  

  

  

  

  

  

  

  

  

- Medlemstall   

1166 aktive pr. februar måned. Det er en økning fra 

1148 medlemmer i desember.   

  

  

  

   

11.24  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

-Ubemannet åpningstid  

Vedtak: ble besluttet iverksatt  

  

  

  

  

-Leasing møller og trappemaskin.  

Styret er positiv til investeringen og ser 

nødvendigheten av nyanskaffelsene. Daglig leder vil 

undersøke videre hvilket utstyr vi vil inngå 

leasingavtale om.   

  

  

  

-Styrets innstilling til valgkomite  

Sidsel Sandvig erstatter Hilde Valø, som ikke tar 

gjenvalg. De øvrige medlemmene tar et år til.  

  

  

  

  

  

  

  

  

 

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  



  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

12.24  

  

  

  

Innstilling til nytt styre: valgkomite har gitt sin 

innstilling.   

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

-Årsmøte:  

Gjennomgang av dagsorden på årsmøte.   

  

  

  

Styrets årsberetning med endringer gjennomgås.   

Daglig leder innleder på dette punktet under 

årsmøtet.  

  

Strategidokument:   

Styret gjennomgår og godkjenner dokumentet.  

  

Organisasjonsplan:   

Styret gjennomgår og godkjenner planen.  

  

  

 

-Eventuelt:   

Forslag til årsmøtet fra Bjørn Riiber: Styret i Friskis 

Bærum skal gå i dialog med Friskis Oslo for å 

utrede forutsetningene for å etablere én 

administrasjon som skal betjene begge idrettslagene  

  

 Styret vil innstille til fokus på ytterligere 

samarbeide innenfor eksisterende struktur. 

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

   

  

  



Forslag til årsmøtet fra Friskis og Svettis Norge: De 

ber om at Friskis Bærum gir sin tilslutning til F& S 

Norge forhandler frem en ny samarbeidsavtale med 

F& S Riks.   

  

Styret er innstilt på å gi sin tilslutning til forslaget 

fra Friskis & Svettis Norge.   

  

Ambulerende timeplan er lagt frem til sommeren, 

men det er fortsatt en del timer som mangler.   

Det er krevende å få instruktører til å forplikte seg 

til helgetreninger. Det oppfordres til at flere 

instruktører kan bidra med timer i helgene.  

  

Påsketimeplanen er ennå ikke ferdigstilt.   

  

Behovet for nye instruktører er vedvarende.  

  

Sommerfest Asker museum fredag 24. mai.  

  

  

  

  

  

 


